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Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Afgelopen week is bekend geworden dat er een doorbraak is in de herontwikkeling van het Kraenbolwerk 
door middel van een bijdrage van het Rijk, gemeente en provincie. Hierdoor kan de verplaatsing van de 
Schaepman’s Lakfabrieken financieel mogelijk worden gemaakt. Vanuit de provincie wordt 1 miljoen 
beschikbaar gesteld. De wethouder heeft aangegeven dat er voor de gemeente mogelijkheden zijn om ook 
een aanzienlijke bijdrage te leveren. Een raming komt uit op ongeveer 4 miljoen euro. 

Op dit  moment is de voedselbank in Zwolle tijdelijk gehuisvest in een gedeelte van de Schaepman’s 
Lakfabrieken. Vanuit dit nieuwe onderkomen worden mensen die met hun inkomen, na aftrek van hun 
vaste lasten, niet genoeg overhouden om eten te kopen geholpen. Tweemaal in de maand kunnen deze 
mensen hier een voedselpakket ophalen. De voedselbank is al een aantal keer verhuisd en ook het huidige 
onderkomen is slechts tijdelijk. De SP zou graag zien dat er, ook door de gemeente, wordt nagedacht over 
een structurele huisvesting van de voedselbank. 

Daarvoor zijn verschillende redenen:
o Doordat de huisvesting telkens tijdelijk is, kan de voedselbank moeilijk structurele investeringen 

doen.  Daarbij  valt  met  name  te  denken  aan  het  witgoed  (o.a.  koelkasten).  In  een  eerdere 
verhuizing heeft de voedselbank allerlei waardevolle spullen moeten wegdoen, omdat deze niet in 
de nieuwe huisvesting pasten.

o Tijdelijke locaties dragen niet bij aan de toegankelijkheid en vindbaarheid van een voedselbank 
door mensen die daarop zijn aangewezen. Verhuizingen zorgen voor verwarring en vergroten de 
kans dat mensen uit beeld raken.

o Vanuit het kabinet wordt door de staatssecretaris gepleit voor een goede samenwerking tussen 
voedselbanken en gemeenten. Dit moet niet alleen gelden voor het onder de aandacht brengen van 
de armoederegelingen, maar ook voor het goed huisvesten van een voedselbank.

o De voedselbank verwacht op korte termijn een toename van het aantal klanten.



De  SP  is  van  mening  dat  de  voedselbank  eigenlijk  overbodig  zou  moeten  zijn  in  Zwolle.  Goede 
gemeentelijke  regelingen  en basisvoorzieningen  zouden voldoende mogelijkheden  moeten  bieden om 
mensen een basisinkomen te geven.  Helaas is een voedselbank in onze samenleving noodzakelijk. Het 
werk van de voedselbank wordt daarom door de SP gewaardeerd. Het is goed dat een organisatie zich 
belangeloos inzet voor de mensen die niet in hun basisbehoeften kunnen voorzien.  Het belang van een 
goede huisvesting voor de voedselbank onderschrijft de SP daarom van harte. De gemeente zou zich wat 
de SP betreft moeten comiteren om te helpen zoeken naar een permanente locatie voor de voedselbank.

Nu de gemeente Zwolle 4 miljoen euro uittrekt voor de herontwikkeling van het Kraenbolwerk vindt de 
SP  dat  er  tijdens  dit  proces  ook  moet  worden  nagedacht  over  de  toekomstige  huisvesting  van  de 
voedselbank. De gemeente zou hierin de voedselbank (ook financieel) kunnen ondersteunen. De SP stelt 
daarom voor om vanuit de gemeente de voedselbank te ondersteunen bij het vinden van een structurele 
huisvesting. Dit kan op twee manieren:
1. door  een  gedeelte  van  de  beschikbare  vier  miljoen  vrij  te  maken  om  de  ondersteuning  aan  de 

voedselbank te bieden óf 
2. om de beschikbare vier miljoen aan te vullen met middelen die nodig zijn om de voedselbank een 

structurele huisvesting te bieden.

Graag ontvangt de SP zo spoedig mogelijk een reactie waarin u beargumenteert waarom u wel of niet 
onze voorstellen overweegt.

Met vriendelijke groet,
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